
 

 

Hønefoss-Øst Rotaryklubb 

Referat fra peismøte i Samfunnstjenestekomiteen 25.08.2020 

Sted : Svein Solheim, Røyse 

Tilstede: 
- Thor Andersen 
- Olav Simon 
- Hans Petter Karlsen 
- Hanne Witsø 
- Svein Solheim (ref) 

Forfall : 
- Erik Moe Haugen 
- Kashin Hama 
- Anne Lise Rian 
- Øivin Fjeldstad 

 
 

Sak nr.  Ansvar 

1. Vedtekter og organisering 
Komiteen gjennomgikk vedtektenes  art. 8 om de ulike 

komiteenes oppgaver. Vi la særlig vekt på samfunnstjeneste- 

komiteen.  

 

 

2. Smittevernprosedyre  

Komiteen gjennomgikk utkast til smittevernprosedyre, 
utarbeidet sentralt. Vi hadde ingen spesielle merknader, siden 
oppsettet er bygget opp på de kjente momentene som brukes 
ellers. 

 

 

3. Prosjekter 

Komiteen diskuterte erfaringer fra årets vedaksjon, og var 

enige om at årets opplegg hadde fungert bra. Vi forutsetter ny 

aksjon til våren 

Vi diskuterte opplegget for RYLA, og siden tre av medlemmene 

er ganske nye, ble erfaringer fra tidligere samlinger presentert 

og rammene for RYLA. 

I samtalen om RYLA, ønsket komiteen å reise spørsmålet om 

det hadde vært mulig å gjennomføre årets samling kun i regi av 

vår klubb. Vi har greid det alene før, og det er jo et økonomisk 

element i dette. 

Når det gjaldt Syria prosjektet, mener vi at styret må vurdere 

om vi skal støtte dette. 

 

 



 

4. Klubbens sosiale møter og arrangementer 

 

Vi diskuterte de ulike arrangementene. De nye medlemmene 

hadde naturligvis ikke mye erfaring, og diskusjonen ble mer 

en orientering om hva vi har pleid å gjøre. Når det gjaldt 

spørsmålet om hvorfor deltakelsen har vært synkende, så var 

vi inne på kjente argumenter. Det at de sosiale 

arrangementene nå har vært ute på kafeer/hotell, fører til at 

noe av det sosiale ved dugnadsopplegget på Benterudstua 

blir borte, og at alle går rett hjem etter måltidet. Vi er 

selvfølgelig kjent med at det er fordeler med å slippe 

dugnadsjobben, men ser at samlingene blir annerledes nå. 

 

 

 

5. Forslag til møteprogram  

I tillegg til tidligere innsendte forslag til møtetemaer, kommer 
vi med følgende nye : 
 

- Gjentakelse av fjorårets presentasjon av høsten nye 
bøker. 

- Presentasjon av Ringerike kommunes nye 
digitaliseringssjef, og hans oppgaver 

- Kommunens håndtering av coronakrisen 
- Presentasjon av ny kartverkssjef 
- Bedriftsbesøk på nybygget USN i Dalsbråten 

 
 

 
 
 
 
 
 
Hanne 
 
 
Hans Petter 
Svein 

6. Mål – samarbeid med HRRK 

Vi mener at samarbeid om intercitymøter og bedriftsbesøk bør 
fortsette som før. 
Som nevnt ovenfor, kom det fram synspunkter på å arrangere 
RYLA alene.  
 

 

 

 

     7.  Som vanlig ppå peismøter, hadde vi mange ulike temaer 

oppe. Vi drakk kaffe, hadde en hyggelig kveldsstund 

 

 Svein Solheim 

referent 

 

 

 

 

 

 



 
 

 


